

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED  
L/4823  
3 September 1979  
Limited Distribution

---

FIFTH CERTIFICATION OF CHANGES TO SCHEDULES

Schedule XIV - Norway

The following rectification should be made in Schedule XIV - Norway annexed to the Geneva (1979) Protocol:

Item 85.21 B. 1.

The base rate of duty shall read 1,40 and the concession rate of duty shall read 1,36.

If no objection is notified to the secretariat within sixty days from the date of the present document, the rectification of Schedule XIV - Norway will be deemed to be approved and will be included in the Fifth Certification of Changes to Schedules.

---

CINQUIEME CERTIFICATION DE CHANGEMENTS APPORTES AUX LISTES

Liste XIV - Norvège

Il convient d'apporter à la Liste XIV - Norvège annexée au Protocole de Genève (1979) la rectification ci-après:

Position 85.21 B. 1.

Le taux de base du droit doit se lire "1,40" et le taux du droit selon concession, "1,36".

Si aucune objection n'est notifiée au secrétariat dans un délai de 60 jours à compter de la date du présent document, la rectification apportée à la Liste XIV - Norvège sera considérée comme approuvée et sera incorporée dans la Cinquième Certification de changements apportés aux Listes.